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20240123-MvS-Onderzoek pijnappelklier 
 

Dit document bevat stukken over de pijnappelklier in de mens. Door de 
pijnappelklier te onderzoeken in jou zal het mogelijk zijn jou waarneming in jezelf 

te veranderen waardoor je hologram en bewustzijn ook veranderd. Veel plezier met 
het onderzoek. 

 

 
 

 
Bron 1 uitgebreide uitleg pijnappelklier 

Bron 2 PCR test en pijnappelklier 
 

 
 

Deel 4: Buitenaardse leugens ontmaskerd 
 

DE VERGETEN ARTIFICIËLE NEUROLOGISCHE INVASIE 
Tijdens deze lezing geeft Martijn inzicht in de onderdrukking van de Mensheid haar 

Oorspronkelijke vermogen. De Aardse Mens heeft een buitengewoon scheppend 
vermogen om via haar creatievermogen aanpassingen te verrichten in het NÚ-

moment. Je zou dit kunnen vertalen in: het bewust creëren van een wenselijke 
situatie en het opheffen van onwenselijke situaties. Deze vermogens lagen ooit 

opgeslagen in ons DNA en kon worden omgezet door middel van het gebruik maken 
van ons zintuig wat ook wel de pijnappelklier wordt genoemd. 

 
Deze vermogens werden onderbroken en de Aardse Oorspronkelijke Mensheid werd 

bijna uitgeroeid om opnieuw te worden geprogrammeerd. De gevolgen zijn onder 
andere onze zogenaamde dagelijkse werkelijkheid en slaafsheid. 
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———————————————————————————————————————— 

 
Hoe zijn we hier gekoppeld? 

Ik ben naar een speciale ruimte gegaan en dat is een gigantisch groot complex, wat 
helemaal opgebouwd is, uit een soort marmer, een soort marmer gebouw, 

helemaal wit met een hele mooie kleurstrepen en goudstrepen erin. 
Daar ben ik gaan liggen op een vloeibare tafel, die organisch van aard is, dus die 

wordt gedragen door die aarde, door die planeet, ben daarin gaan liggen en er 
waren 44 mensen, grote mensen, groter dan ikzelf…om me heen gaan staan. Dat 

zijn de huargardiaansen (?), de huargardiaanse beschaving, dat zijn 14 
dichtheden verder als de aarde en die hebben een technologie, die ze aan ons 

hebben meegegeven, met hun bewustzijn door naar ons te kijken, waardoor het 
mogelijk is voor de mens, in een situatie die voor ons nu al hemels is, die van onze 

oorsprong nog steeds een heel beknopte realiteit is, om door middel van hun 

observatie, naar binnen te gaan met mijn bewustzijn en op reis te gaan naar een 
deel in dat bewustzijn wat ik daar tot mij heb en daar met mijn bewustzijn in te 

loggen, dus te koppelen en vervolgens met mijn bewustzijn geschakeld te raken 
aan de pijnappelklier, zoals we dat hier noemen, van een embryo. Dat is wat ik 

heb gedaan en ik weet dat me 100% exact te herinneren. En dat is een reis door 
het universum. Het is een reis door een schil, je gaat door allerlei verschillende 

lagen heen, terwijl je daar naar binnen gaat want dat zijn celmembranen. En een 
cel is dus het universum, daar ga ik allemaal nog in een later stadium veel verder 

op in, het gaat nu om ons eigen voorstellingsvermogen en je gaat die met 
plasmamicroscopen bekijken, die echt in gebruik zijn genomen, dan kun je in de cel 

van de mens kun je zien dat dat een universum is....letterlijk. Alle sterrenstelsels 
die we hier zien zitten gekopieerd in ons cel bewustzijn. En ik reisde in dat cel 

bewustzijn naar binnen en ik ging mijn bewustzijn koppelen aan die werkelijkheid 
en terwijl ik dat deed vloeide ik met dat bewustzijn in dat universum en ik zat 

ogenblikkelijk.... ik ging dwars door lagen heen.... Verschillende schillen van 

controle en ik zat in een keer in het lichaam, in de baarmoeder van mijn moeder. 
En ik vond het verschrikkelijk. 
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Er zijn triljarden bewustzijnsvelden waar we uit bestaan, oorspronkelijk uit 

opgebouwd zijn, en elk bewustzijnsveld wordt gecodeerd met glyfes en 
codes. En daar bovenin, dat is een hele mooie, dat is het 28ste 

bewustzijnsveld, de broncode van het 28ste bewustzijnsveld. 
 

Ik zie, dat ze dat ook heel mooi getekend heeft naar de hypofyse. Dus dat 
is een activatie vanuit onze pijnappelklier, waar invoegingen in lopen, dat 

het 28ste bewustzijnsveld zich wil laten zien. Dus ik denk ook in relatie tot de 
film de matrix, dat er achter de schermen grote positieve krachten zijn, die door de 

scheuren van de kunstmatige intelligentie, via ons gevoelsbewustzijn tot ons 
spreken en initiaties geven om iets te tekenen, te schilderen, of te knutselen, 

maakt niet uit wat, dat er hier dus iets wordt gebouwd vanuit je handen zeg maar, 

kan niet vanuit de computer kan alleen maar vanuit vlees en bloed, dat het uit die 
cellen komt ook van je fysieke lichaam, waar die codes naar voren komen, die dus 

iedereen ook activeren en initiëren. 
 

———————————————————————————————————————— 
 

Maar dat zingen van die planeet, de frequenties, is niets anders dan het 
aangelijnd zitten in al die geometrische velden. En ik besefte dat. En ik 

ging met mijn vermogen door die velden heen vanuit mijn pijnappelklier in 
relatie tot mijn sacraal chakra en ik schoot door al die veldlijnen door 

steeds een halve millimeter op te schuiven. En ik kwam in de Arcturiaanse 
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realiteit terecht, een veld, beschavingen die zo immens, zo ver geëvolueerd 
zijn, die zo onvoorstelbaar … die kunnen dus een ruimteschip creëren uit 

een boom. Simpel door die boom te vragen of ze het celweefsel kunnen 
gebruiken om het tijdelijk te bezielen vanuit hun moment en daarna geven 

ze dat moment weer terug aan die boom. Zo waanzinnig eindigen deze 
lezingen. 

 
Werkelijk waar, dit is zo ontzettend mooi. Als andere buitenaardse wezens en 

rassen aan ons vertellen van, ja weet je wij hebben ons universum wat je ziet, 
zoals de Pleiaden dat ook aangeven, de Pleiadische constellatie wat wij op dit 

moment zien als we naar de hemel kijken, daarvan zeggen zei: “Dat is niet ons 
thuis.” Dit is een kloonrealiteit. Deze realiteit is niet de realiteit, dat is een ander 

veld dan waar zij vandaan komen. We zien wel die Pleiadische constellatie maar als 
wij daar met een technologie naartoe zouden vliegen, zouden we never en nooit 

niet bereiken, omdat het niet kan in deze realiteit, maar als we het wel zouden 

kunnen bereiken, zou het niet bij hen aankomen.  
Zij zeggen dan: “Wij zitten net een boventoon hoger of lager,” zo spreken zij, 

omdat het gaat om een frequentie afstemming.  
Nou die wereld is zo ongelooflijk mooi, ik heb gezien dat daar mensen zijn zoals wij, 

die nog steeds intact zijn, die wereld is niet verloren, die wereld is niet druk 
bezaaid, maar er zijn mensen die daarin wakker geworden zijn en daar zijn 

gebleven en die ook weer terug moeten hierheen, omdat het deel in de frequentie 
van zichzelf ook nog gevangen zit in het veld hier. Dus terwijl wij hier zitten, zitten 

we ook allemaal daar. 
Maar dat geldt voor iedereen. We zien het niet. 

 
———————————————————————————————————————— 

De controlelijnen die er doorheen lopen, die worden niet meer bestuurd door de 
Annunaki, maar we houden het zelf in stand. Dus met ons eigen gedrag zijn wij zelf 

de wachters van de gevangenis. Het deurtje staat op slot en wij staan ervoor en 

zeggen van: “Oh de deur,” terwijl die gewoon open kan, collectief. Dat is werkelijk 
wat er aan de hand is. We zien iets heel anders in het model omdat we allemaal 

maatschappelijke protocollen zien, daar kunnen we zo doorheen, werkelijk. 
 

Maar wat er gebeurt nu, is dat er teams zijn uit de matrix, die bij healings, 
omdat degene die ertussen zit een andere rol is gaan vervullen dan 

datgene wat het basisidee is van wat er mag gebeuren, gaan faciliteren 
vanuit het veld, dat er krachten komen die precies die frequentie waar de 

mensheid juist uit gaat komen, bekrachtigen. 
Ik heb mensen gezien, ik ben aanwezig geweest bij echte operaties, 

Interdimensionale operaties waar 6 mensachtige zoals wij, allemaal zijn ze 
een stuk groter, trouwens niet allemaal deze ook een stuk groter, 

wit/grijzige mensen, prachtige mensen, met heel speciale apparatuur, heb 
ik meegekeken hoe uit het lichaam, uit het bewustzijnsveld van de mens, 

klonen en implants worden verwijderd. Dat zijn holografische 
programma's, bolletjes, die meestal in de pijnappelklier om de 

pijnappelklier heen worden geplaatst. 
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Dus de mensen moeten, moeten zich realiseren dat welke healing je waar ook doet, 
dat de healing dient plaats te vinden vanuit jouw toestemming, vanuit de principes 

van de oorspronkelijke Bron, dat het dient plaats te vinden vanuit jouw blauwdruk 
van jouw oorspronkelijk wezen en dat er geen interventie plaats vindt van andere 

beschavingen want de echte welwillenden werken niet met messen en halen dit 
eruit en maken het schoon en zetten het weer terug. 

Dat doen ze niet, zij initiëren [vanuit] bereidwilligheid een veld waardoor wij 
toegang krijgen tot ons eigen vermogen om te kunnen herstellen. 

Dit moest ik gewoon zeggen. En dit moet namelijk ook door mij hardop gezegd 
worden door wat ik heb meegemaakt. 

Ik heb daar een klein voorzetje over gedaan bij Earth Matters bij een uitzending en 
dat heb ik volgens mij…. dit is volgens mij veel pittiger dan wat ik toen heb gezegd, 

het veld kwam gelijk in beweging, want overal zitten conclusies aan vast. Zegt 
Martijn nu dat? Nee Martijn zegt niks, Martijn doet een oproep aan onszelf om wat 

we ook doen, om de opdracht aan onszelf te geven dat het vanuit ons vermogen 

plaatsvindt. 
Want de tijd dat we het buiten onszelf zoeken in welke vorm dan ook,  

i s  v o or b i j. 
 

(Handgeklap). 
Daar hoort dit ook eigenlijk bij, dit plaatje. De mensheid een vorm van bewustzijn, 

dat is wat de intenties zijn van de E.T.’s, de mensheid een vorm van bewustzijn aan 
te dragen zo, als een geschenk, en in te planten in het raster van de 3D geometrie. 

Dus wat ze doen, ze komen met ons in contact, brengen vanuit een heel 
diepliggend gevoelsbewustzijn brengen ze ons een plant, niet een zaadje, maar ze 

zetten dus gelijk een plant neer, de zaadjes die nog uit moeten komen duurt wat 
lang, dus zij brengen gelijk planten, die zetten ze in onze geometrie neer, zodat het 

gelijk zichtbaar is, zodat we het snappen. 
Brengen van eigen autoriteit en besef van zaken dat zij niet tussenbeide komen in 

deze matrix. Dat is één van de allerbelangrijkste boodschappen, want ze komen 

niet in deze matrix in het grote groepsgeheel. 
Wat ze doen is individueel of in kleine groepjes komen ze wel eens tevoorschijn, 

prima, als ze zich in groter getale laten zien, laten ze zich niet als wezens zien maar 
gebruiken ze hun voertuigen, maar ze blijven buiten de lagen van de controle van 

de matrix. 
In heel veel pogingen eerder zijn er heel veel allianties geweest die in het menselijk 

bewustzijn zijn binnen gekomen, die zijn hier ook echt geland, fysieke toestellen 
landden, ze zijn uitgestapt en hebben daar alles gedaan wat wij ook doen, gewoon 

als mensen en als wezens hier gelopen, maar ze konden er niet uit komen. 
Dat is voor hen schokkend geweest. Op dit moment zijn er nog steeds wezens die 

hier op aarde gestorven zijn en niet uit deze matrix komen, uit andere realiteiten, 
zijn hier gestorven, hun zielen zijn vanaf hier naar die hemel toe gegaan, die wij 

ooit hebben besloten en tussen ons zitten dus ook mensen, ook hier en over de 
hele wereld, die niet eens de oorspronkelijke mensen zijn, maar die hier zijn 

gekomen vanuit helpen en dankbaarheid om de mensheid te ondersteunen, maar 
niet wetende hoe het zou aflopen, en zitten nu ook in deze matrix. 

Dus dit gaat zo groot en dat is waarom een grote alliantie hier is om de mensheid 

wakker te maken, dat niet alleen wij in deze realiteit zitten, maar dat heel veel 
andere, liefdevolle wezens ook in die realiteit zitten. En die gaat pas open op het 
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moment dat wij in staat zijn om het Reptiliaanse bewustzijn te doorschijnen en 
beginnen te erkennen van het feit dat het er überhaupt is. 

———————————————————————————————————————— 
 

Pijnappelklier en neuroplasma 
De mens draagt een gevoel in zich wat in het neurologische systeem via de sacraal 

chakra dus via de onderbuik naar binnen toe naar het brein toe gaat, dan komt 
het bij de pijnappelklier zoals wij dat nu zien, maar het is van origine heel 

veel complexer, komt het bij de pijnappelklier terecht en de pijnappelklier 
genereert een plasma, een lichtveld, een gigantisch lichtveld, en dat 

lichtveld bestaat tegelijkertijd uit alle lichtvelden die je kunt bedenken. 
Dus we interacteren door middel van onze pijnappelklier en het 

neuroplasmische lichtveld, daar heb je het plasma weer hè, catch it, 
interacteren wij met alle bewustzijnsvelden tegelijkertijd. 

En dat wordt daar niet gezien als seksualiteit want omdat we afgestompt 

zijn geraakt en helemaal in de vergetelheid zijn geraakt wat ons zelf 
aangaat, hebben wij nu deze energie in gebruik als een soort 

overlevingsmechanisme om onszelf weer te reproduceren met al onze 
manco's erbij, die geef je gratis aan je kind mee, jij hebt het niet op te 

lossen dat doet je kind maar voor je, die energie wordt dus doorgegeven 
en daarbij is dus heel kort een bewustzijnsveld nodig wat te maken heeft 

met het inladen van het zielsbewustzijn in dat hologram. En dat kan alleen 
door de energie van de oorspronkelijke schepping in het veldbewustzijn 

aanwezig te laten zijn. En dat is gelined, dat heeft de Annunaki 
omgeprogrammeerd in die foto met de code, hebben ze die energie 

ingekopieerd in het voortplantingsverhaal. 
—————————————————————————————————— 

Pijnappelklier en kristallen 
Eén van de belangrijkste zaken zijn de atmosferische kristallen netwerken rondom 

de aarde in het atmosferisch veld. Dus de atmosfeer van de aarde zijn ook 

auralagen en morfogenetische velden. 
En in elke dimensie, in elke schil van het bewustzijn is een ander kristallijnen 

netwerk actief. 
Zoals elk ras van de mensen en elk ras van de dieren, elk ras en soorten van de 

planten een eigen schil heeft waarop het aangesloten zit. Op het moment dat er 
een plant uitsterft, wereldwijd, dan komt dat omdat het netwerk waarop die plant is 

aangesloten, op de één of andere wijze stopt met te bestaan. 
En dat heeft dan een oorzaak. 

Zo is ook het netwerk, waarop wij zijn aangesloten, op dit moment op een punt om 
de vorm van uitsterven te bereiken. Wat ik al zei, het uiteindelijke doel is niet 

mogelijk, namelijk het uitroeien van de mens. Omdat wij niet sterfelijk zijn. Dus op 
het moment dat dat netwerk wel in verval raakt, merk je wel dat heel veel 

verschillende ziekten, verstoringen, optreden. En dat wordt door de dimensionale 
technologieën in het netwerk gebracht. Je kunt je rustig voorstellen dat, net als dat 

je radiozenders hebt, lopen hier eigenlijk miljarden radiozenders door deze ether 
heen, we hebben een knopje en kunnen ons afstemmen op de frequentie. Zo 

kunnen wij via ons oorspronkelijk vermogen in nu nog een stukje fysieke 

pijnappelklier van het ene in het andere bewustzijnsveld switchen. Dat maakt ons 
ook zo uniek. 
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En dat netwerk, de schil hier omheen, wordt op dit moment getracht af te sluiten. 
In onze hersenen, in ons neurologisch systeem, onder onze schedel, waar onze 

hersencellen zitten, zitten allemaal kristalletjes, dat is wetenschap. En per gram 
hersencel zitten 2 miljoen kristallen in ons hoofd. Wij zijn dus lopende zenders en 

ontvangers. En dat stuk is zich aan het heractiveren. Dus we zijn in een soort 
upgrade fase aanbeland. En de krachten die achter de schermen deze hele wereld 

in feite onder controle hebben gebracht, zorgen ervoor dat deze upgrade tot nu toe 
niet plaatsvindt. Wel op individuele basis, maar in het netwerk op zich lukt dat niet. 

Dat is ook één van de redenen waarom die chemtrails worden gesprayd, om te 
zorgen dat nanotechnologie in ons kristalbewustzijn terecht komt. 

Onze machtsstructuren worden belichaamd door reptiliaanse groepen, die zijn hier 
op aarde gestationeerd en zitten ook echt letterlijk achter de plannen die er liggen 

wat mensen illuminatiegroepen noemen en worden geïnstrueerd door mensachtige 
wezens, die er mensachtig uitzien, maar gewoon echt reptiliaans zijn. Ik heb daar 

vaak mee te maken gehad, ik heb er heel veel mee te maken gehad, en ze bestaan 

gewoon fysiek, ze hebben alleen de technologie in zichzelf om zich terug te trekken 
uit deze dimensie, andersom gezegd: helemaal niet uit deze dimensie, ze 

veranderen van lichtfrequentie waardoor de moleculaire structuur anders wordt en 
onze hersenen die frequentie omzet. Er is heel veel apparatuur uitgevonden om 

andere bewustzijnsvelden te detecteren. Deze krachten zijn er. En die krachten 
gaan op een hele geraffineerde manier infiltreren ook in fysieke lichamen van 

mensen. En dat gebeurt alleen bij mensen die macht hebben, mensen die trauma in 
zich dragen, mensen die graag met de klauwen pakken van IK, macht ik trek het 

naar me toe, daar houden die krachten echt huis. Dit is een onderwerp waar veel 
mensen liever niet over willen spreken en is toch één van de meest grote en veel 

voorkomende ervaringen. Miljoenen mensen over de hele wereld hebben 
waanzinnige ervaringen met dit soort wezens. Nu kunnen we het wel ontkennen 

maar ze zijn er dus gewoon wel. 
En op het moment dat we dat gaan onderzoeken en ontdekken, dat deze wezens 

dus invloed hebben in ons driedimensionaal bewustzijn en het bewijs dat we dat 

ervaren, is buitengewoon belangrijk om dat naar voren te halen. Je ziet deze 
wezens ook op heel veel verschillende manieren afgebeeld, zoals hier een 

standbeeld met daar omheen een reptiel die dat vasthoudt. Zo kun jerondom de 
wereld ongelooflijk veel kunst tegenkomen met uitbeeldingenervan. En dat kun je 

op heel veel verschillende manieren uitleggen. Dat het ditbetekent, ja maar dat is 
de kracht van de aarde die uitgebeeld wordt als een reptiel. Er zijn mensen die dat 

zeggen, dat het een slang is en een symboolvoor de aardse kracht. Maar hoe je het 
ook wendt of keert, als we alle betekenissen weglaten dan kunnen we kijken en we 

kunnen voelen dat dit nieteen beeld is waarvan je zegt: “Oh dat is liefdevol,” en wij 
dienen gewoon heel simpel onze waarneming aan te zetten en niet altijd heel diep 

iets hoeven uitte kauwen en gewoon kijken wat is het sec? Sec is het, niet iets wat 
feitelijk of liefdevol is. 

En dit kom je over de hele wereld tegen. Op scholen, kerken, psychiatrie, 
ziekenhuizen, bij de banken, regeringen zitten mensen die belichaamd worden door 

reptiliaanse energieën, maar er zijn ook mensen die er uitzien alsmensen, maar van 
reptiliaans binnenwerk. 

Oh nou komen we wel op heel stuk science fiction film en toch is het er. In allerlei 

religies wordt het beschreven, in heel veel geschriften wordt het beschreven, 
duizenden jaren materiaal ligt er opgeslagen. In het Vaticaan liggen uitvoerige 
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rollen met informatie hierover en dan zeggen we nog steeds dat de Annunaki onze 
vrienden zijn. Ik zeg dat het niet onze vijanden zijn. Ik zeg als wezen, als galactisch 

wezen, dat we geen vijandschap hebben, met niemand. Maar dat de wijze hoe wij 
reageren op datgene wat andere wezensbij ons doen, dat die reactie een andere 

reactie in beweging zet. 
En op het moment dat we dit niet allemaal naar boven halen en we komen straks 

sowieso weer in een ander bewustzijn waar we al deze achtergehouden informatie 
geconfronteerd krijgen, dan kan het zo maar zijn dat we in een collectieve angst 

schieten, waardoor er weer een verlenging plaatsvindt van de loep waar we in 
zitten. 

Daarom is het zo belangrijk dat we ons een beetje voorbereiden. 
———————————————————————————————————————— 

 
Oog van Horus en meer 

 

 
 
Deze wezens zijn het alziend oog. Heel belangrijk wat we ook leren uit de 

Griekse en zeer zeker ook uit de Egyptische hiërogliefen. Heb ik hierin het 
vorige deel iets oververteld? De wachters? Dit zijn de wachters, die zijn 

geprogrammeerd in ons bewustzijnsveld en deze wachters kom je gewoon tegen op 
het moment dat je op onderzoek uitgaat. Het zijn programma's, het zijn 

softwarematige programma's in ons bewustzijn, die bestaan dus ook echt. 
Deze wachters zitten bovenop de lagen van het bewustzijn dat je niet buiten het 

dimensionale vlak durft uit te stijgen dan waar wij in opgesloten zitten. Ze hebben 
de creatieve kant van onze mind, van onze hersenen hebben ze afgesloten. Dus we 

zitten alleen nog maar in het mentale stuk en dat we zien wat zij willen. 

Hier zie je een alziend oog en het leuke is dat het alziend oog in dit geval ook is 
afgebeeld met zo'n wachter hè. En je ziet hier het alziend oog geplakt over een 

doorsnee van de hersenen. Ik heb er even een plaatje bijgezet van de Sumerische 
kleitabletten hoe bijzonder welwillend dat ze zijn om ons niet de informatie te 

geven wie we zijn. 
Dan gaan we naar het volgende plaatje, dan zie je dus het alziend oog hier en 

vervolgens is dit een doorsnee van onze pijnappelklier. Zie de 
vereenkomst. De controle loopt via ons dimensionale orgaan. Dat is een 

feit. Wij hebben in heel veel leringen meegekregen dat het oog van Horus 
allerlei verschillende betekenissen heeft. En dit is er één. Controle via ons 

https://matrix-nl.freevar.com/
https://linktr.ee/yanadath


 
 

René & Yanadath                       Pagina 9 van 17                               Webpaged https://matrix-nl.freevar.com  & https://linktr.ee/yanadath                                   

bewustzijn, mee kunnen kijken via ons bewustzijn. Het is niet voor niets 
dat ik op de website schrijf dat er een groep dimensionaal actief is, die de 

mensheid altijd een stap voor is. En het is zo! Ze zijn altijd een stap voor. 
 

Behalve als wij in groten getale in creatie en de liefde komen en wij dus het veld 
van moeder aarde in ons weten te vinden, uitstralen en terug te brengen in het 

collectieve veld en dan kunnen wij wonderen verrichten jongens en dat is precies 
waar we mee bezig gaan. Dat is het gevolg van al deze lezingen om mensen te 

vinden die ondanks misschien ook weerstand, daar toch door heen durven te 
stappen net zo als ome Willem vroeger door die deur heen liep en zegt van : “Ik 

ben er.” 
 

Opmerking: Speelt het ook nog een rol of het de linker of rechteroog is van 
Horus? 

 

Ja. Het rechteroog van Horus is in feite gekaapt. Dat is eigenlijk uitgeschakeld. 
Dat is dus het creatieve vermogen waarin de deur naar Babylon ook zit hè, de 

rivers of Babylon. Babylon wat ook de stad is waardoor de vrijmetselarij in feite ook 
zo goed beschreven wordt, is het universum, het vermogen in ons, waar we niet 

mogen komen, waar alle grote vermogens liggen, waar als je binnenkomt, dat is de 
[door] rechterkant van het fysieke hoofd uitgebeeld, maar het hele 

morfogenetische veld is dat dus de andere kant van het universum waarin kracht, 
liefde, schepping, creatie alles in kleur en trilling ligt, en toch zijn wij in staat om 

vanuit een herinnering datgene in deze realiteit aan de linkerkant toch te ervaren 
op het moment dat we allemaal in een hele fijne situatie ons verbinden met moeder 

aarde, dan komen die DNA codes van onze oorspronkelijkheid toch binnen. En dat 
maakt ze zo kwaad. Echt dat maakt ze zo kwaad. Ze monitoren dat en dan hebben 

ze speciale wapensystemen rondom de aarde, ik heb ze allemaal gezien, ik ben er 
zelfs geweest, die buiten het zichtbare veld hangen en daar controleren ze letterlijk 

de hele schil van de aarde. 

Op het moment dat er iets gebeurt ergens, er is iets heel fijns aan de hand dat heel 
Nederland in de grip komt van iemand die destijds Pim Fortuyn was, of je het nou 

wel of niet eens was met zijn beeld, dat maakt niet uit, er kwam verschuiving in de 
energie, autoriteit werd in feite onderuit getrokken, op het moment dat ze dat zien 

dan gaan ze gewoon ingrijpen. En ze monitoren dat precies in getallen, letterlijk in 
getallen, kunnen ze allemaal meten. Net zoals dat er energiepunten op de aarde 

zijn met schaal zoveel energie, dat kerken precies op bepaalde punten staan 
gebouwd. 

Het is het neurologische circuit van de aarde. Wij zitten aangesloten op het 
neurologische circuit van de aarde, wij instrueren en besturen dat circuit van de 

aarde. En daardoor ontstaan er o.a. graancirkels. En er worden ook hele grote 
gebouwen op geplaatst om te zorgen dat die energieën niet in het collectieve veld 

komen. 
———————————————————————————————————————— 

 
 

Pijnappeklier en seksualiteit en orgasme 

Het brein, de neocortex, het gedeelte van het zoogdierenbrein, is daar veroorzaakt 
of eigenlijk creëert ...empathie...intellect, taal, communiceren, communiceren 
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ook met klank...met liefde als je zegt. Ik hou van jou lieverd, kom maar...dan 
voelt dat empathisch. Of als je zegt...ik hou van jou lieverd, kom maar (met een 

ongevoelige robotstem)....de taal is verbonden aan emotie. 
 

Daarom zijn de woorden, waar ik heel veel mee aan het stoeien ben, zijn de 
woorden zo belangrijk om de emotie die erachter ligt, om die in beweging te 

brengen, de betekenis van de emotie. Dat deel van het zoogdierencomplex heeft te 
maken met fantasie...fantaseren. Imagination....je staat in gedachten op het 

podium en je danst en zingt voor 40.000 mensen met je koptelefoon op, je hart 
gaat sneller kloppen, je voelt de energie van iets wat zich niet in de fysieke 

werkelijkheid afspeelt en je hele neurologische systeem ervaar het, je vóelt het. 
 

Dat zit in het zoogdierenbrein: creatie, lekker tekenen, kunstzinnig zijn, niet weten 
wat je doet maar het mooiste ontstaat eruit. Dat is oorspronkelijk het leven. Niet 

weten wat je doet, je ervaart het en je geniet! Spiritualiteit, bewustzijn, ethisch 

besef van binnen...van wat je wel of niet doet of waar je een ander in betrekt of 
buiten laat, dat hoort allemaal onder andere bij het zoogdierengedeelte. 

 
Dan heb je ook een reptiliaanse complex, in het midden van het hoofd...van onze 

hersenen en zorgt voor de volgende instinctieve gedragspatronen: 
overlevingsdrang...moet overleven, moed, agressie, verdediging van bezit en 

territorium...dus sociale hiërarchie...komt voort uit het reptiliaanse gedeelte van 
het brein, de instincten, repetitief en ritueel gedrag, aanvallen, vluchten, 

seksualiteit, seksualiteit...in eerste instantie komt voort uit het reptiliaanse brein. 
 

Het is een drift die voortkomt uit het reptiliaanse gedeelte en dan komt het...het 
gevolg van het uitvoeren van die drift...als je die kunt verplaatsen, dan kun je dus 

de drift van de seksualiteit kun je ervaren in het zoogdierencomplex waardoor het 
een spirituele ervaring wordt. En waarbij je het gevoel van de seksualiteit dus weer 

terug kunt halen in het scheppingsbewustzijn, waardoor jou middelste gedeelte van 

jou brein, creatie kan ervaren en letterlijk kan seksualiteit daarmee zoveel emoties 
oproepen in jou bewustzijn dat je daardoor een enórme upgrade kan brengen in het 

moment zelfs van het orgasme, wat we in de seksualiteit zo benoemen, dat is de 
opperste staat van schepping, dat je in dat moment zoveel invloed op je realiteit en 

je fysieke werkelijkheid dat je daarmee alles kan herschrijven. Wat er gebeurt...een 
orgasme overkomt de mens. Dat komt omdat het als een instinct wordt ervaren. 

Het gevoel van een orgasme als je dat 1000 keer vergroot, dat is het gevoel van 
een orgasme x 1000, is de volledige status van de mens als scheppers... 

voortdurend. Waarin we dus niet in de situatie van een orgasme verkeren, maar in 
een superstatus van bewustzijn. 

 
Opmerking: x1000, dat is niet te handelen…(lach) 

 
Martijn: Voor ons is dat niet te begrijpen, dat speelt zich af in ons oorspronkelijk 

lichaam, vanaf de bovenkant bij de fontanellen tot aan de basischakra, daar speelt 
zich dat krachtveld af. 

De rest is eigenlijk bijzaak, hier speelt zich dat af en wij gebruiken die status van 

bewustzijn, gebruiken wij door onze neurplastische pijnappelklier, die we dáár 
hebben om te creëren naar buiten en de clone die gemaakt is, dus dit lichaam is 
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een clone, de clone is geprogrammeerd waarbij de 
pijnappelklier...neurologisch...is de kracht van de pijnappelklier gekoppeld aan 

een geslachtsorgasme. Dus wat er gebeurd is, is dat op het moment dat je een 
seksuele drift hebt vanuit een reptiliaans bewustzijn, dat je daarbij de 

scheppingskracht van origine ervaart bij ons instinct, waardoor de verwarring 
ontstaat in het wezen. En daarom is seksualiteit ook zo enórm beladen op deze 

wereld, er zijn allemaal dogma's geplaatst en is seksualiteit ook letterlijk een 
getraumatiseerd onderwerp en wordt er niet voor niks zoveel seksueel en ritueel 

misbruik gepleegd, omdat bij het momentum van het orgasme in het lichaam bij 
bezielde wezens, en daar wordt specifiek naar gekeken bij rituele offers, dat het 

een bezielt wezen is... dat daarbij energie wordt afgetapt die nodig is. Leuke 
avond...jazeker (lach) 

 
———————————————————————————————————————— 

 

Het behoud van controle 
 

In het universum wordt het niet geapprecieerd dat er wezens zijn die beweren, dat 
ze de mensheid komen healen. Sterker nog, het gaat lijnrecht in, tegen de analoge 

organische zielenafkomst wie wij zijn, om de rede die ik al heb genoemd. De enige 
die ons kan healen ben jij zelf. Met je eigen innerlijke kracht. Alle mensen die 

werken onder ET healing en zeggen dat er wezens van buitenaf komen en jou 
opereren en dat allemaal herstellen, dat zijn mensen die met hun eigen innerlijke 

grote vermogen vanuit liefde werken, want dat zijn mensen die zijn zelfs heel 
getalenteerd, maar niet in de gate hebben en dat is waar ik het ook telkens weer 

op terug breng om de kracht in zichzelf terug te kunnen vinden, gewoon door 
informatietekort, niet in de gate hebben dat ze ten dienste staan van de 

artificiële groepen die inbreken op het fysieke brein, waarbij er gevoelens 
worden opgeroepen vanuit de eigen kracht en liefde en tegelijkertijd als er 

dus met cliënten wordt gewerkt, worden er holografische inserties in het 

brein gebracht, bij de pijnappelklier, om de mensen in het raster van de 
artificiële technologie te houden. 

 
Want wij zijn intelligente wezens, wij zitten hier als een soort, als een 

species, zitten wij met elkaar in het verbindingsveld, net zoals de bomen 
en planten met elkaar in verbinding staan en het hele collectieve veld 

aarde. 
 

Dus het fysieke gestel van de mensheid is aan het veranderen, er komt een 
compleet nieuwe fysieke realiteit binnen, uit verschillende richtingen, een ervan is 

de robotisering, we hebben het net in de pauze er al kort over gehad. 
Het zijn verschillende agenda's. Er is een enorme verandering ook gaande door het 

bewustzijnsvergrotingsproces van de mensheid. Dat wordt gemonitord, via onze 
hersenen en om dat tegen te werken, is er een héle grote groep bezig, 

onder de vlag van ET healings, om het brein van de mensen, via een 
hologram technologie, terug te brengen in het grid van controle, van onder 

andere Annunaki groepen, maar ook van wezens die zich overigens niet 

eens willen identificeren. Dus je weet niet eens met wie je werkt. 
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Als je echt openlijk contact krijgt met mensen zoals wij zelf, 100%, die zich ook 
gewoon biologisch kunnen laten zien, als je echt contact hebt met wezens, een 

andere soort dan de mens en ze hebben een op een contact met jou, of in een 
groepje...dat gebeurt nu ook, dat er mensen bij zijn omdat de verbinding en de 

ontkenningsmodus gaat uit dus we worden steeds krachtiger. Kun je gewoon 
namens je oorspronkelijkheid aangeven, vanuit kracht hè…identificeer je zelf eens, 

namens die bron van het leven. Waar kom jij vandaan, wie ben jij en wat is jouw 
intentie en ik hoef niet je naam te weten, maar laat met in je intentie eens weten 

wie je bent. En dan krijg je dus een verbinding en dan krijg je rechtstreeks te zien 
met wie je te maken hebt. 

 
Wezens die uit het artificiële veld komen op het moment dat je gaat 

spreken vanuit je grotere galactische besef, dus niet dat jij hier toevallig, ik 
spreek effe namens mezelf...en ik niet spreek vanuit mijn Martijn persoonlijkheid 

met al mijn referentiepunten en mijn paradigma's, maar op het moment dat ik 

Martijn integreer in een galactisch grote bron en ik geef dan de aanleiding naar 
deze wezens...laat je zien en het zijn wezens van het artificiële ras, dan crasht het 

beeld. 
 

Of ze zijn direct weg…waarom? Om dat je van het gesproken woord van de force 
gaat spreken, de kracht van het universum, of het is heel honkvast, of het valt uit 

elkaar of je krijgt iets in je hoofd te voelen en dan is het weg, dat je merkt dat het 
opgebouwd is uit je neurologische systeem. Wij worden tot op het náádje 

misbruikt. En in feite is het misbruik tot het moment dat we ons bewust worden, 
want dan kunnen wij onze eigen kracht daar weer in gaan herkennen, en dan gaan 

we ontdekken dat de grootste ontdekking van de mensheid helemaal niet zal zijn 
dat we niet alleen in het universum zijn, dat is pure logica natuurlijk, in ons eigen 

sterrenstelsel zijn al 8 miljard verschillende planeten die bewoond zijn op basis van 
de huidige astronomische berekeningen...nou dat is....8 miljard...bewoonde 

planeten, in ons eigen sterrenstelsel, dat is wat hè....De grootste ontdekking zal 

dus niet zijn dat we niet alleen in het universum zijn, maar zal zijn dat de 
werkelijkheid die wij ervaren in het fysieke lichaam, een onderdeel is van een 

artificieel interventiegroep/ invasie die zelfs dubbel gelaagd is tot het moment 
waarin wij nu zitten en dat daar tussen in zelfs ook nog een laag zit, die bestuurt 

wordt door de aarde, uit een andere tijd door technologieën, waardoor we nu ook 
nog eens keertje een extra mind controle in deze werkelijkheid hebben. 

 
———————————————————————————————————————— 

Bekrachtiging 1 
 

Met je scheppingsveld invloed te krijgen in die artificiële werkelijkheid. 
 

Martijn: Dit lijkt me een interessante ervaring om te zien ook voor de mensen 
thuis wat er gebeurt. Dus we hoeven niet te kiezen voor goed of kwaad; alles is 

kracht. Maar we gaan gewoon eens beseffen dat als we met de aandacht naar 
onszelf gaan, dat we zelf het besluit kunnen nemen vanuit welk veld wij beweging 

brengen. En laat het nou eens zo zijn dat dit prachtige, mooie lichaam dat we 

allemaal hebben – of je nou in een rolstoel zit of dat je… het maakt niet uit; we 
hebben allemaal een mooi lichaam; laat het zou zo zijn dat dat lichaam ook er is 
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om, via dat lichaam, met je scheppingsveld invloed te krijgen in die 
artificiële werkelijkheid. 

 
Dus ik wil iedereen uitnodigen, ook thuis. En daar mag je je ogen bij dicht doen als 

je dat prettig vindt. Je doet het vanuit eigen kracht; er komt niets van buitenaf. Je 
gaat met je bewustzijn naar je eigen lichaam toe. Juist door met je bewustzijn in 

jezelf aanwezig te zijn, ben je schoon en vrij in je zuivere Zijn om in dit moment bij 
een rustige, diepe inademing. Vrij om besef te hebben dat alles wat er buiten jou is 

een product is, een resultaat is van een neurologische interpretatie. Dus alles wat 
je buiten jezelf ziet, hoort en voelt, ontstaat doordat je brein dat in elkaar zet. Het 

komt van binnenuit. Dus je gaat ook met de aandacht in deze Crowd Power… want 
dit gaat echt puur om onszelf, deze Crowd Power, met aandacht (in het besef) dat 

we het met elkaar doen in ruimte en tijd; of het nu live is of je ziet het later terug; 
dat maakt niks uit. Je gaat met je aandacht naar binnen toe in je hoofd. Je gaat 

dus naar binnen; je gaat met je aandacht achter je ogen en je voelt in je hoofd… 

voel je aanwezig in jouw computersysteem. Jouw biologische brein. 
En met die aandacht in dit moment in je hoofd besef je dat jij in het systeem 

aanwezig bent met je bewustzijn. In dat systeem aanwezig bent waar alles wordt 
gevormd en waar alles een betekenis krijgt. En dat dit gebeurt op basis van wat het 

brein daarmee doet. En het brein werkt op basis van instructies van woorden. Dat 
is de taal van de artificiële werkelijkheid. 

 
Je gaat nu met je aandacht, met je focus - je blijft in je hoofd, in je lichaam 

aanwezig- helemaal naar binnen toe: opnieuw in je hoofd. Je gaat nu met je 
aandacht naar beneden, uit je hoofd door je keel. En je gaat met je aandacht naar 

je hart. Of dat je nou lukt door via je keel naar beneden te gaan, of dat je vanuit je 
hoofd in je lichaam een verschuiving maakt, of omdat je beseft dat je met je 

aandacht bij je hart zit; dat maakt helemaal niks uit. 
 

Terwijl jij op dit moment met de aandacht in je hart bent, besef je ogenblikkelijk 

dat deze omgeving een hele andere omgeving is. Je ervaart warmte, kleur; je 
ervaart liefde. Je ervaart zelfs in dat hart dat er aan de achterkant van je hart een 

deurtje is. En je durft dat deurtje gewoon open te zetten; ploep… En door het 
openen van dat deurtje ontdek je dat de werkelijkheid die geprojecteerd wordt door 

onze hersenen buiten ons… dat die werkelijkheid er ook is achter dat hart. En dat 
dit niet het artificiële universum is, maar dat dat het universum is waar alle 

welwillende, liefdevolle, scheppende wezens, multi-dimensionaal aanwezig zijn. 
 

En doordat je dat deurtje openzet, besef je ineens dat er altijd contact is. Of dat 
deurtje nou open of dicht staat, doet er niet toe, die verbinding is er. 

Je gaat dus heel diep van binnen voelen welk beeld jij voor jezelf nu wilt inladen. 
Een beeld dat je met kracht in je systeem aanwezig wilt laten zijn. Dat mag iets zijn 

uit je dagelijkse leven. Het dient in ieder geval te maken hebben met jezelf. Het 
kan een fysieke, lichamelijke situatie zijn, een psychische situatie zijn, een 

emotionele. Het kan ook een financiële situatie zijn die te maken heeft met jou. 
Voel maar eens in: Welk beeld komt er nu naar boven waar jij verandering in wilt 

zien? 

Bij de eerste inademing, (ga je) naar binnen, besef je dat dit beeld dat in je hart zit 
via het deurtje naar achteren vertrekt. Bij de uitademing zie je het, voel je het, op 
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jouw manier uit jouw systeem vertrekken. Dus de oude situatie vervloeit in het 
scheppingsveld terug naar Bron. 

Besef dat je met aandacht en bewustzijn, met jouw kracht, met jouw 
voorstellingsvermogen een situatie die er niet hoeft te zijn, zojuist hebt ontslagen, 

vanuit je hartkracht. Op basis van beelden. Op basis van gevoelens. 
Bij de eerste diepe inademing ontstaat de situatie wat daarvoor in de plaats komt. 

Adem maar rustig en diep in. In je hart ontstaat het beeld en gevoel dat hiervoor in 
de plaats komt. En daar is het. 

En in dit moment besef je dat het beeld en het gevoel niet alleen in je hart 
aanwezig is, maar dat het in je complete lichamelijke scheppingsveld dat dwars 

door je fysieke lichaam heen loopt… dat het overal aanwezig is. Dus vanaf je kruin, 
door je rug naar je voeten voel je dat die nieuwe creatie er is. 

En zo is het. 
Blijf met de aandacht bij je hart. Je voelt het programma, je voelt de creatie, je ziet 

het beeld. Je gaat met je bewustzijn vanuit je hart… trek je dit mee omhoog door je 

keel helemaal naar boven in je hoofd. Je zit weer met aandacht en intentie in het 
midden van je hoofd. 

Terwijl je in het midden van je hoofd bent, neem je waar dat dit beeld en het 
gevoel, dat net uit je hart naar boven is gehaald, in het midden van je brein 

aanwezig is. En met woorden geven wij de ‘galactical command’, de galactische 
opdracht, het besluit vanuit jezelf: 

Hierbij geef ik opdracht aan mijzelf om dit nieuwe beeld, dit nieuwe gevoel, naast 
de scheppende energieën, ook via mijn mind, met de krachten van mijn mind, te 

installeren in elke cel van mijn fysieke hersenen. En dat ik het ook installeer in elke 
cel van mijn fysieke lichaam. Van boven naar beneden en van binnen naar buiten. 

 
En dat dit programma, deze nieuwe situatie, die in de mind gezien wordt 

als een programma op dit moment via de pijnappelklier, via het centrum 
van ons hoofd, als een programma rondom wordt uitgezonden. 

 

In het moment dat dit gebeurt, besef je dat je hart precies hetzelfde doet. 
Voel de creatie vanuit je hart en vanuit je hoofd uitzenden. 

Multidimensionaal. En dit veld is nu op dit moment in het hele 
scheppingsveld en in het artificiële veld waar we nu zijn fysiek aanwezig. 

En we zitten nu rechtstreeks met ons bewustzijn gekoppeld, bewust, 
tussen het scheppingsveld en het artificiële veld. 

 
Je gaat met je aandacht uit je hoofd. Blijf met de aandacht wel bij je lichaam. 

Je voelt alles neutraliseren en integreren. En het is klaar. En doe lekker je ogen 
weer open. 

Dus dit is een Crowd Power die gericht is op onszelf. Die vooral een initiatie is en 
een oefening is. Om dus weer terug te durven stappen in het besef dat we niet 

alleen vanuit hart scheppen, maar ook instructies geven vanuit onze mind. 
En dit is waarvoor wij gemaakt zijn. En daarom zijn we zo bang gemaakt om weg te 

blijven bij alles wat te maken heeft met het externe; daar liggen alle 
boetedoeningen op. Dus hier kunnen we heel wat mee doen. Het is een heel 

simpele en een heel eenvoudige oefening van een ongelofelijk diepe betekenis. 

Dus als we de wereld werkelijk willen ondersteunen in de transitie, zullen we dus in 
het neutrale veld dienen te gaan staan. ‘No fear. Just love.’ 
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Bekrachtinging en oefening 2 

Bekrachtiging ontspanningsmoment verandering hersenfrequentie 
 

Je mag je ogen dicht doen. Dan gaan we nu met de aandacht naar het 
ontspanningsmoment waarin de hersenfrequentie verandert. Haal rustig adem, doe 

je ogen rustig dicht. Je gaat met de aandacht van buiten naar binnen in je hoofd, 
en terwijl je dat doet doe je je ogen een klein beetje scheel…….en terwijl je dat 

doet blijf je met je aandacht in het centrum van je hoofd……….de oogstand hou je 
en beetje scheel………..je ademt rustig en diep in en uit…………………………...je 

ontspant je ogen weer rustig en je blijft met aandacht in je hoofd aanwezig…….. je 
stelt je voor dat je in het centrum van je hoofd bent en dat je daar de Master cel 

ziet…. En op jouw manier observeer jij het centrum van je hersenen, je observeert 
die Mastercel ...het enige wat je doet, het enige wat je doet is observeren...en je 

beseft dat jouw persoonlijkheid niet kijkt, je beseft dat jouw intergalactische wezen 

NU observeert ……………………. 
………………………………………………. terwijl je dit doet blijf je met aandacht bij de 

Master cel ..en op hetzelfde moment, terwijl je met aandacht bij de Master cel blijft, 
splitst die aandacht zich ook naar je hart...je ervaart het wonder van de koppeling, 

dat jij hier mag zijn...dat jij hier bent...en dat jij je lichaam helemaal niet 
bent…...en dat het je gelukt is om hier te zijn….met de aandacht én bij de Master 

cel stel jij jezelf voor dat je die twee naar elkaar toebrengt, de Master cel een 
beetje naar beneden en het hartbewustzijn een beetje omhoog…..en bij drie tellen 

vloeit het samen, drie , twee, één, vloei..en je ademt diep in...en rustig uit..je 
realiseert je dat je het goed doet, dat het goed is om hier te zijn, dat je de kracht in 

jezelf mag leven….dat je de essentie van schepping belichaamt doordat jij hier 
bent….je beseft heel goed dat jij ook de toegangspoort bent voor alle 

intergalactische beschavingen…..en dat de aandacht en focus op je innerlijke 
waarneming de sleutel is voor dat contact….je gaat met de aandacht vanuit die 

plek terug naar je hoofd, je ervaart de samensmelting…..je vraagt jezelf af “ben ik 

klaar om mijzelf te bekrachtigen?” en je geeft jezelf antwoord, innerlijk, ………...als 
drager van de oorspronkelijke lichtcodering uit een tijd die nagenoeg ontoegankelijk 

was en nu weer toegankelijk is, herinner jij jezelf ….dit krachtveld van waaruit jij 
hier bent gekomen….en jij hebt ook het inzicht dat dit is wat je hier komt 

doen..loskomen van de programma's, de kracht van de eigen creatie uitleven, zijn 
en observeren. Dan mag je je ogen rustig opendoen. 

Het samenbrengen van deze velden bij elkaar is heel belangrijk. Als we spreken 
over de afgescheidenheid waar de wereld in verkeert, maar waar je ook zelf mee te 

maken hebt, kunnen we heel veel op doen door met aandacht dat bij elkaar te 
brengen. 

Het gaat om de diepere laag van ontspanning, de diepere laag waar we in terecht 
komen. Op het moment dat we met ons aandacht in ons hoofd komen en we kijken 

daar een klein beetje scheel bij gebeurt er iets met de oogzenuw, dat kan soms ook 
wel wat belastend voelen, en dan komt 'ie daarna ontspannen dan komt er een 

andere hersenfrequentie. Soms duurt het een minuut en soms heb je daar 5 
minuten voor nodig, dan verandert er iets en dan ga je werken aan je thema's. Een 

klein beetje scheel kijk je, je hoeft nergens naar te kijken, als je merkt van oh dit is 

me te scheel dan doe je het een beetje ontspannener. Het is even om de oogzenuw 
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te veranderen waardoor er iets verandert naar de hersenen toe. Er verandert iets in 
het elektrische signaal. 

 
Vervolgoefening werken aan thema's 

Ik wil jullie voorstellen met groepjes van twee om elkaar te inspireren om de 
oefening naar buiten en naar binnen in het hoofd, installeren we alleen iets, dus je 

gaat dan naar beneden, je installeert bijvoorbeeld thema “veiligheid” dan neem je 
het mee naar boven, je installeert veiligheid daar en je gaat weer naar en dan naar 

buiten. (zo kun je elk thema nemen) Het gaat om de route die we nemen. De route 
is heel belangrijk. Deze oefening is eigenlijk alleen maar gericht op de beweging, 

om het innerlijk in je systeem te voelen, hoe je iets terugzet in je veld van 
schepping en dat meeneemt naar je mind. Want in feite nu worden wij dus hier 

ingevoegd in de mind door mindprogramma’s en planetaire programma's en door 
dat zelf nu neer te zetten ben je daarvan vrij! 

Als ik word aangevallen door allerlei energieën ga ik heel snel, boem, naar dat 

bewustzijn toe, boem, ik zet het weer in het systeem en weg is het (knipt met 
vingers) Vrij! Maar ik voel het wel eerst eventjes. Dit is nu een vorm om ermee te 

oefenen en vervolgens ontdek je van ah het werkt voor mij beter zus of zo. Het is 
geen leer maar een zelf evaluerend mechanisme in ons systeem. 

 
Martijn legt bovenstaande nog uitgebreider uit: 

Voorbeeld: familiaire lijnen die door je heen lopen, iedere keer weer die inbreuk in 
gevoelsbewustzijn, gaat vaak gepaard met heel veel boosheid, want wij zitten 

gekoppeld in het hologram van die DNA letterlijk aan de databanken van je zussen, 
broers, opa en oma, alles zit in ons. En wat nodig is dat wij kunnen uitzoeken, 

oplossen en opnieuw kunnen installeren. Dus hologrambewustzijn van je ouders of 
van je familie, je gaat met je aandacht ga je naar binnen, hologram is DNA, DNA 

ook gewoon logica, DNA zit 'm in de pijnappelklier, dus je gaat met de aandacht 
naar de pijnappelklier en je geeft de opdracht daar, en je herinnert je dus ik, niet 

Martijn bent, maar dat ik dit doe als galactisch wezen met ogen van de bron, want 

dat is heel belangrijk dat ik het aanvlieg niet als Martijn, maar als wezen, als 
goddelijke wezen, dat ik naar binnen kijk en dat ik voel dat dit lichaam wat Martijn 

op dit moment speelt, maar dat ik daar aanwezig ben, dat het programma in de 
pijnappelklier vertrekt! En ik geef het een opdracht, annuleer opheffen naar de 

bron! En in dat moment is het klaar. Ik ga naar beneden met mijn aandacht, ik zit 
in mijn hart en ik installeer daarbij “ik ben vrij van hologrammen van families, ik 

heb een eigen kracht en autoriteit” ik zie er een beeld bij en een gevoel. En mijn 
hele familie zie ik in liefde maar ik ben wel soeverein. En het deert mij niet of ze 

mij allemaal maar gek vinden. Ik ben IK en dat gevoel laat ik helemaal door mij 
heen gutsen en op het moment dat ik dat voel neem ik het mee naar mijn hoofd, 

naar mijn mind, installeer ik het in de pijnappelklier, ik zie het, ik stel het mij 
voor en het is klaar. En in dat moment is het ook klaar. Punt! Geen discussie met 

jezelf! 
Alles wat er hier op aarde gebeurt, dat gebeurt bij andere planeten ook, dat is aan 

elkaar gekoppeld. 
En dan is het de bedoeling, dat wij dan denken dat het komt doordat de zon aan 

het veranderen is, zodat alle planeten aan het veranderen zijn. Maar ook daarin ligt 

een radicaal andere zienswijze, omdat de zon ook door ons verandert. 
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Arjan: Oké, daar kwam David Icke ook al begin 2000 mee, dat inderdaad die 
planeten ook allemaal behoorlijke weersveranderingen hebben, dat het wel 

waarschijnlijk is dat een deel niet “man made” is omdat het overal gebeurt en dat 
dat dus door de zon gebeurt. 

 
Martijn: Ja, de zon staat in directe verbinding met ons bewustzijn, met onze 

pijnappelklier. Het is letterlijk frequentiebewustzijn waarin wij dus door allerlei 
realiteiten heen kunnen gaan. En daar hoeven we niet voor naar de zon toe, dat 

kunnen we gewoon in onszelf. Met oefeningen kunnen we daarin terechtkomen. Dat 
heeft alles te maken met emotionele frequenties en laat het nou precies dat punt 

zijn waar de mens op deze planeet zo ontzettend in getraumatiseerd wordt…. en 
ook gehouden wordt. 
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